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“Vertrouw enkel mezelf”

Vadis
Odjidja

Speeldag 8 Jupiler Pro League: KAA Gent - Club Brugge

INTERVIEW
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vdk.be

Ons doel? Een duurzame toekomst, voor ons allemaal.
De keuzes die je vandaag maakt voor je geld bepalen mee hoe de wereld er morgen uitziet. Daarom 
kiest vdk bank al jaren voluit voor een duurzaam ethische aanpak. Dat betekent dat we je steunen in 
wat jij nodig hebt in je leven, maar tegelijk kijken naar wat goed is voor de wereld rondom jou. En dat 
we je geld alleen investeren in zaken die van belang zijn voor ons allemaal. Vandaag. En morgen.

Plaats om te spelen, ruimte 
om te groeien.
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De keuzes die je vandaag maakt voor je geld bepalen mee hoe de wereld er morgen uitziet. Daarom 
kiest vdk bank al jaren voluit voor een duurzaam ethische aanpak. Dat betekent dat we je steunen in 
wat jij nodig hebt in je leven, maar tegelijk kijken naar wat goed is voor de wereld rondom jou. En dat 
we je geld alleen investeren in zaken die van belang zijn voor ons allemaal. Vandaag. En morgen.

Plaats om te spelen, ruimte 
om te groeien.

COME ON
BLUE WHITE!
Vandaag, meer dan ooit, moeten we als één blok achter de spelers staan! 
We rekenen dan ook op jullie. Samen halen we het beoogde resultaat! 
  
Uw voorzitter, 
Ivan De Witte
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proud partner of kaa gent

stropkaai 55, 9000 gent - 09 241 86 50 - hello@esign.eu - www.esign.eu

Wil jij jouw product ook online aanbieden?
Esign en jouw webshop, da goa goe tuupe!

Ow zeker moatse, ge moet ne kier kaaken bij die manne van Esign!

webdesign
+  development +  maintenance

graphic design
+  identity +  pr int +  banners

online marketing
+  seo +  sea

e-commerce
webshops

E-commerce is hot!
Je weet het of niet, maar het Belgisch e-commercelandschap blijft groeien en 
daar maken wij graag deel van uit! De webshop van het ‘meest wijze’ Belgische 
festival al gezien? ’T zal wel zijn! Tomorrowland ging met ons in zee en heeft 
een custom made online shop die wij voor hen op poten hebben gezet. Met je 
eigen ogen zien? Surf naar store.tomorrowland.com
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adis Odjidja-Ofoe, de vrucht 
van een Belgisch-Ghanese 
liefde tussen Arlette De Loose 
en Henry Odjidja, is terug thuis. 

De jongen werd ondertussen een man, een 
vader zelfs, maar vanbinnen is hij nog steeds 
dezelfde. Een vedette met sterallures zoals hij 
zo vaak werd afgeschilderd? Niets van aan. 
Zijn roots zal hij nooit verloochenen, jong of 
oud, arm of rijk. “Ik zal nooit vergeten waar ik 
vandaan kom.” Warm, eerlijk en bescheiden 
dekken meer de lading bij de Gentenaar. 
“Weinig mensen kennen mij écht.” Perceptie 
doet de rest. ’t Was tijd om de puntjes op de 
i te zetten en de échte Vadis aan het publiek 
voor te stellen. 

V

“Mijn roots hier vergeet ik nooit”,

verzekert Vadis onze journalist.

Open Geest
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Vadis
Odjidja

“Mijn roots hier vergeet ik nooit”,

verzekert Vadis onze journalist. Tekst: Raef Ghanem - Foto’s James Arthur

‘IK BEN GEEN
STEREOTYPE’
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We wandelen samen over de brug in Malem, terug naar 

het ouderlijk huis waarin hij zijn onschuldige kinderjaren 

beleefde. “Die huizen zijn hier nogal vernieuwd, jong”. Hij 

wijst: “Dáár woonde ik. Trek er wel geen foto van want anders 

gaan ze nog denken dat ik vroeger in een chic huis woonde”, 

lacht hij. Nostalgisch kijkt hij naar de speeltuin en vooral 

naar het voetbalveld die de iets verarmde wijk opfleurt. 

“De uren die ik hier vertoefd heb… pfoe, echt ontelbaar. Net 

zoals de keren dat ik stiekem langs de voortuin naar buiten 

ben ontsnapt om te gaan voetballen.” Zijn blikkende ogen 

verraden veel – “’t Waren zalige tijden.”

 

Welkom terug Vadis, eindelijk! Voor je vader stond je 

terugkeer bijna 10 jaar geleden al vast: “He will come 

down like the wind”. Profetische woorden.

“Dank u, niets is beter dan terug thuiskomen. Hier is het 

allemaal begonnen en het stond voor mij en mijn vader vast 

dat ik op een dag zou terugkomen. In zijn hoofd was dat 

zelfs op een iets later moment in mijn carrière, maar ik wou 

echt op de top van mijn kunnen komen. Dat mijn vrienden 

hier ook wekelijks kunnen zien hoe goed ik écht ben en 

niet op mijn 34ste en aan het sukkelen ben om nog rond 

te lopen (lacht).. ’t Was tijd om terug te komen.” 

‘Kersverse papa zoekt een warm en veilig nest voor zijn 

gezinnetje’ speelde waarschijnlijk ook mee…

“Ja, stabiliteit was welkom. Vader zijn is het beste gevoel dat 

er is. Mijn dochter Céanna moet maar naar mij roepen of bij 

mij komen liggen en ik vergeet direct al mijn zorgen. Ineens 

heb je een baby die uit het niets de belangrijkste persoon 

in je leven wordt en gaan al de andere dingen een stapje 

terug in belangrijkheid. Haar en de mama gelukkig maken, 

is mijn hoofddoel en dat lukt hier beter dan in Griekenland. 

’t Was daar niet echt ons ding en hoe zij zich voelen heeft 

effect op mijn prestaties. Mijn gezin, dat we sowieso nog 

willen uitbreiden, is mijn alles.”

Hoe anders is Gent sinds je kinderjaren in Malem en “El 

Paso”?

“Gent is Gent, nog altijd even uniek. Alles is bijna nog het-

zelfde, maar de stad is door de bouw van schone, nieuwe 

gebouwen mooi meegegaan met haar tijd. Die huizen hier 

waren vroeger echt niet zo schoon (lacht). Vrienden die niet 

van hier zijn vinden het ook een supermooie stad. Ik ben 

echt fier dat ik van Gent ben. (stilte) ’t Is wel speciaal om 

hier terug te zijn. Veel plekken hier hebben een bijzondere 

betekenis omdat er zoveel herinneringen aan hangen. 

(begint spontaan aan een rondleiding) Mijn huis was dat 

tweede, uitstekend, bruin blok nu en dat tweede tuinhuisje 

in de voortuin was het onze. ’t Was langs dáár dat ik altijd 

wegliep als we niet mochten buitenspelen (lacht). We waren 

praktisch altijd hier, op ons pleintje. Vanuit mijn kamer keek 

ik recht op dat pleintje en als ik zag dat er iemand zat, liep 

ik direct naar buiten – gsm’s om af te spreken waren er toen 

nog niet. Dat was pas rond mijn 14-15 jaar, die grote Nokia’s 

(lacht). En als mijn moeder kwam roepen dat we moesten 

komen eten, klommen we in die boom daar. Er zijn hier ook 

drie vijvers en in die eerste ging ik altijd vissen. (op dreef) 

En die boom zat vol met hazelnoten en dan klommen we 

er ook in om die allemaal op te eten. (glimlacht) Mooie 

herinneringen.”

Hoeveel grijze haren bezorgde je je ouders op schools 

vlak?

“Çava nog. Niet dat ik graag naar school ging, maar mijn 

punten waren wel oké. Ik wist toen al dat ik voetballer wou 

worden en op die leeftijd besef je nog niet hoe belangrijk 

school is. Mijn ouders hebben dus wel wat achter mij moeten 

zitten. Maar in het middelbaar was Humane Wetenschappen 

wel echt mijn richting, ik deed dat graag. Moest ik het niet tot 

profvoetballer geschopt hebben, was ik graag psycholoog 

of zoiets geworden. Niet dat ik nu zo goed overeen kom 

met psychologen… (hilariteit).” 
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Grijze haren kregen wel je tegenstanders in het zaal-

voetbal… 

(lacht) “Al Hilal was voor mij pure ontspanning. Veel minder 

stress dan bij de club. Elke zondag gingen we heel vroeg 

met een groep vrienden in een zaaltje voetballen. Later 

werd er een competitie georganiseerd en wij waren eigenlijk 

echt wel goed. We wonnen meestal. Ja, zelfs als prof heb 

ik dat nog proberen combineren, maar dat heeft niet lang 

geduurd. Een tegenstander had een klacht ingediend en 

die kwam bij Anderlecht terecht. Die schreven daarop een 

officiële brief dat ik niet meer mocht meedoen. De andere 

ploegen waren boos: ‘Hij speelt bij Anderlecht, dus hij mag 

niet meedoen’. Ze wilden ook eens kunnen winnen, zeker? 

(lacht).”

Wat zijn de wetten van de straat?

(lacht breed) “De wetten van de straat is de wet van de sterk-

ste. Die bepaalde altijd wat er ging gebeuren. Ik was altijd 

een van de jongsten en liep er gewoon bij. Je moest voor 

jezelf opkomen, ’t was niet gemakkelijk. Oudere jongens 

begonnen te roken, maar ik had nogal strenge ouders 

(lacht). Ik dacht ook: ‘Als ik nu ga roken, ga ik misschien 

geen profvoetballer kunnen worden.’”

Van de vrijheid op de Gentse pleintjes naar het strakke 

regime in het Anderlechts internaat, hoe verteerde je 

dat als jong gastje?

“In het begin was dat echt moeilijk. Eerst moesten we elke 

dag over en weer rijden, mijn vader werkte en dus was ik 

daar vaak net (niet) op tijd. We hebben dat een jaar volge-

houden, maar toen hebben we beslist dat ik op internaat 

zou gaan. Dat was een hele aanpassing, omdat ik daar 

niemand meer van mijn familie had. In het weekend hadden 

we ook maar 1 dag vrij om naar huis te gaan. Maar als ik nu 

terugkijk op die periode moet ik zeggen dat het toch wel 

leuk was. Allemaal jonge gasten samen die doodgraag 

voetbalden en dezelfde droom hadden... Timothy (Derijck, 

red.) zat daar trouwens ook. Toen beseften we gewoon niet 

hoe wijs het eigenlijk was en zaten we te zagen dat we naar 

huis wouden (lacht).”

Je winnaarsmentaliteit zat er vroeg in als je hoort waarom 

je indertijd die stap hebt gezet.

“Het jaar voor ik vertrok verloren we echt vaak met AA Gent. 

We hadden toen een kleine keeper en de tegenstanders 

wisten dat en schoten altijd net onder de lat. Daardoor zei 

ik ooit tegen mijn vader: ‘Ja, ik ga keeper worden, hé. Dan 

gaan we misschien eens winnen’ (lacht). Niet veel later 

was er een wedstrijd die we weer verloren. Ik ben toen 

weggelopen uit de kantine en gaan huilen. Ik weet zelfs nog 

goed waar: op het verste veld – als je het oefencomplex op 

de Warmoezeniersweg binnenkomt –, achter een vuilbak. ‘Ik 

wil niet meer, we verliezen altijd’, riep ik naar mijn vader. Bij 

alles wat ik doe wil ik winnen, zelfs bij een gezelschapsspel. 

Ik kan echt niet tegen verliezen.”

Dat je profvoetballer werd heb je te danken aan je 

vader, zei je eens. Hoe uitputtend waren die dagelijkse 

trainingen op de Blaarmeersen? Je was toen amper 5…

“Dan zijn we inderdaad begonnen. Hij probeerde me van 

alles bij te leren, waaronder tweevoetigheid. Die trainingen 

hebben natuurlijk wel geholpen, maar op die leeftijd had 

ik ook soms zoiets van: ‘Neen, ik ben moe, ik heb geen 

zin’, maar zoals ik je al zei: ’t is een strenge. Uiteindelijk 

hadden we dezelfde droom. Hij geloofde er al vroeg in dat 

ik het tot profvoetballer kon schoppen, daar ben ik hem 

wel dankbaar voor.”

Beschrijf eens jullie relatie.

“Ik heb heel veel respect voor 

hem. Sowieso is er in onze cultuur 

een soort respect naar de ouders 

toe dat absoluut bewaard moet 

blijven, altijd. Nu ik ouder ben en 

een gezin heb, hebben we een 

soort partnership met elkaar. Bij 

alles wat ik onderneem, vraag 

ik zijn mening en we bespreken 

gewoon heel veel dingen met 

elkaar. Bij mijn dochtertje is hij 

heel anders: zij kan echt niets 

“Papa ik ga
keeper worden hé”
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verkeerd doen voor hem, terwijl hij bij mij nog altijd zoals 

vroeger is: streng (lacht).”

Ga je zelf ook een strenge papa zijn?

“Ja, dat merk ik nu al. Sommige dingen moet je vroeg aan-

leren, hé (knipoogt). Ik ga mijn zoon later wel nooit pushen 

om voetballer te worden, er zijn genoeg andere sporten. 

Of niets van sport, dat kan ook, maar dan gaat hij wel heel 

goed moeten studeren (lacht).”

Je gaf toe dat je een moeilijke was om te begeleiden, 

nogal een koppige ook, hoe is dat nu een decennium 

later?

“Die karaktertrekjes zijn er nog altijd (lacht hard). Maar nu 

denk ik dat ik bijvoorbeeld sneller kan toegeven dat ik 

fout zit. Vroeger zou ik dat nooit gedaan hebben. Al van 

jongs af aan weet ik wat ik wil en kan ik absoluut niet tegen 

onrechtvaardigheid. Ik heb het hart op de tong en als er 

iets is waar ik niet tegen kan, zal ik dat gewoon zeggen. 

Sommige mensen bestempelen dat dan als moeilijk, 

anderen als eerlijk. Maar waar ik vroeger vaak de discussie 

aanging, ben ik nu iets meer op mezelf. Mijn karakter kan ik 

wel niet veranderen, dus ik zal nooit snel plooien.”

Temperamentvol, vurig, niet op zijn mond gevallen, kan 

soms zagen en te laat komen, … Hoe kijk je nu naar de 

jonge versie van jezelf terug?

“Als jonge gast heb je sowieso een minder groot verant-

woordelijkheidsgevoel en ben je al eens sneller te laat. Je 

wilt dan nog zoveel van het leven genieten en nog snel dit 

of dat doen en vertrekt daardoor pas op het laatste moment. 

Als je matuurder wordt, ga je ook anders om met situaties. 

Vroeger konden de kleinste dingen me doen ontploffen en 

ging ik fel in discussie. Voor de stomste zaken soms, die 

eigenlijk totaal onbelangrijk waren. Nu kan ik de belangrijke 

van de minder belangrijke zaken onderscheiden, terwijl 

indertijd in mijn ogen álles belangrijk was. In de huidige 

ploeg zijn er wel een paar waarin ik de jongere versie van 

mezelf herken, maar ik laat ze doen. Indertijd hield ik er niet 

van toen de ‘ouderen’ me de les kwamen spellen, dus ga 

ik nu niet schijnheilig doen en de jonge gasten raad gaan 

geven (lacht). Ik laat iedereen gewoon zijn ding doen.”

Je hebt een geweldige weg afgelegd. Niet veel jon-

gens uit Malem ook die zonder te zeveren kunnen zeg-

gen dat ze “een zwak hebben voor Dolce & Gabbana en 

ook wel Gucci kunnen smaken”.

“Wie heeft dat gezegd, ik? Dat denk ik niet, hoor. (leest de 

passage in een oud interview en lacht) Jah, jong zijn en te 

veel informatie willen geven zeker? (hilariteit) Weet je, als 

“Vertrouw enkel mezelf”
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ik met een dikke auto rijd of designerkledij draag, is dat 

niet om te stoefen. Maar in de Belgische cultuur ligt zoiets 

moeilijk, want ze zien dat vaak wél zo – zeker bij jonge 

gasten. Je bent hier bijna verplicht om klein te beginnen, 

maar waarom moet dat als je het toch kan betalen? Ik heb 

zoiets van: gun iedereen alles. Met sommige vrienden van 

indertijd, met wie ik vroeger echt close was en waarvan ik 

dacht dat ze heel goede vrienden waren, heb ik nu geen 

enkel contact meer mee omdat ik voelde dat ze het mij 

niet gunden. Gelukkig zijn er heel veel van mijn vrienden 

die nog steeds dezelfde zijn en wel oprecht blij zijn voor 

mij. En ik deel wat ik heb met plezier met hen. Ze geven mij 

zelfs raad. Meestal luister ik wel niet (lacht luid).”

Je zei dat je “nooit zal vergeten dat jullie het vroeger 

thuis niet al te breed hadden”. Maar ’t kan toch niet an-

ders dan dat je, als je op jonge leeftijd plots niet meer 

naar de prijs moet kijken, gewoon gek wordt?

“Gek net niet (lacht). Gelukkig waren mijn ouders er om me 

met beide voeten op de grond te houden. Als ik tien euro 

verdiende, moést ik er vijf sparen. Met wat ik met de andere 

vijf deed, probeerden ze me ook wat bij te sturen. Maar ik 

was jong en deed mezelf graag plezier. Achteraf bekeken 

heb ik veel onnodige dingen gekocht, maar als je jong bent 

moet je ook een beetje kunnen léven en experimenteren. 

Toch heb ik altijd geprobeerd om genoeg te sparen en zo 

wijs mogelijk met geld om te gaan – omdat ik wist waar ik 

vandaan kwam. Dat ga ik mijn kinderen ook leren: ’t is niet 

omdat we nu geld hebben dat ze het recht zullen hebben 

om er dom mee om te gaan. Maar eerlijk, zelfs met mijn 

achtergrond en het besef waar ik vandaan kom, blijft geld 

gevaarlijk. Ook vroeger besefte ik dat we het indertijd niet 

breed hadden, maar tóch heb ik zotte aankopen gedaan. 

En mijn ouders hebben mij in beperkte mate laten doen 

om te tonen dat ik op een dag spijt zal hebben. Wat ook 

gebeurde en dan is dat een goede les.”

 

Je bent een familieman pur sang, in Duitsland zei je 

al dat je eenzaam was en het moeilijk was zonder je 

familie om je heen. Zelfs jeugdvriend Vincent Kompany 

kon die leemte niet opvullen. Niet makkelijk voor een 

ambitieuze profvoetballer die het wou maken in het 

buitenland… 

“Ja, maar nu ik mijn eigen gezin heb, ligt dat helemaal 

anders. Mijn dochter en mijn vriendin, meer heb ik niet nodig. 

Ze is mijn jeugdliefde en nu ook mijn ware. Anders zou ik 

geen kinderen maken met haar (lacht). Ik ken haar al sinds 

mijn 17-18 jaar, maar na een tijdje zijn we uit elkaars leven 

gegaan omdat ik toen nog niet klaar was om echt serieus 

te zijn – ik was nog jong. Na zoveel jaar zijn we terug samen 

gekomen en hebben we samen een fantastisch dochtertje.  

’t Is zalig om samen in Gent te zijn, maar een buitenlands 

avontuur is nu gemakkelijker dan vroeger. China ziet zij wel 

zitten. Ze is erg geïnspireerd door die cultuur, maar ik heb 

nog nooit een Chinees aanbod gehad (lacht).”

Kan jij trouwens koken?

(beetje verbaasd door de twijfels) “Tuurlijk! Sinds mijn 18de 

heb ik superlang alleen gewoond. Ik kan alles maken wat 

je wilt (lacht). Toen ik alleen woonde hield mij dat bezig. 

Wat is koken? Da’s gewoon 4-5 keer kijken naar hoe iets 

klaargemaakt wordt, door vier verschillende mensen, en er 

dan je eigen toets aan geven. Ik maak ook graag speciale 

dingen klaar, bv. iets lasagneachtig maar dan met zoete 

aardappel i.p.v. gewoon bladerdeeg. Mijn specialiteit is een 

lamskroontje en ook ‘mijn’ spaghetti bolognaise vind ik 

superlekker, hoewel ik dat recept gewoon van iemand 

gekregen heb (lacht). Ik ben dus best wel een oké-kok, 

maar niet supergoed. Het veel doen is iets anders (lacht), 

thuis kookt mijn vriendin meestal.”

Om het ook wat over voetbal te hebben: ’t is tegen 

Brugge vandaag. Zeg eens eerlijk: als Gentenaar een 

Brugs steunpilaar worden, hoe voelt dat eigenlijk?

“Als Gentenaar en dan nog eens met een Anderlechtverleden 

in Brugge terechtkomen, is niet simpel. ’t Was moeilijker 

voor mij dan voor andere jongens, dat zeker. Sowieso had 

ik het gevoel dat ik vaak strenger bekeken werd door het 

Brugse publiek. Als het slecht ging, werd er vaak eerst 

in mijn richting gekeken. Misschien omdat ik het op mij 

nam om de ploeg te laten draaien en de motor van de 

ploeg te zijn, maar ik denk dat er ook anderen waren die 

aangesproken konden worden. Zelf had ik er minder last 

mee om voor Brugge uit te komen. Laten we eerlijk zijn: 

de rivaliteit heerst vooral onder de supporters, maar als 

Gentenaar ken ik de betekenis van deze derby en gelukkig 

sta ik deze keer aan de juiste kant.”

Hoe was het eigenlijk om als klein jongetje van Malem 

de voetbalwereld binnen te stappen?

“’t Is mijne wereld, hé, ik heb bijna nooit een andere gekend. 

Maar die wereld wordt nogal geïdealiseerd van buitenaf, 

terwijl het met de vele trainingskampen en lange periodes 

dat je van huis bent – in Polen was dat soms één volledige 

maand – niet te onderschatten is. De menselijkheid is soms 

“Plan B was psycholoog 
worden... (lacht) Niet dat ik er 
nu zo goed mee overeen kom”



14 - WIGWAM MAGAZINE

ook ver te zoeken. Met bijvoorbeeld clubs waar ze heel snel 

vergeten wat je allemaal betekend hebt voor hen en je plots 

op straat schoppen. De voetbalwereld blijft business en 

soms vergeet men daarbij de menselijke klant. De dag van 

vandaag draait alles om geld en genoeg verdienen voor je 

familie, maar ik ben indertijd die wereld ingestapt omdat 

ik supergraag voetbal. Da’s nog altijd niet veranderd: op 

het veld staan blijft het allerleukste wat er is. De mindere 

kanten moet ik er dan maar bijnemen.”

Aan kleine dingen merk je dat je nogal argwanend naar 

het wereldje kijkt.

“Alles draait er gewoon om geld. Je hebt heel veel mensen 

in de voetbalwereld die niet voetballen, maar er gewoon 

zijn om een centje mee te pikken. Soms kunnen die nogal 

misleidend zijn… Laat ons zeggen dat niet iedereen het 

beste met je voorheeft en dus moet je op je hoede zijn. 

Maar je moet niet achter álles iets zoeken. Ik ben ooit eens 

geopereerd geweest aan mijn knie en een maandje na mijn 

revalidatie had ik terug pijn, toen zei een andere dokter dat 

de vorige mijn knie gewoon open en dicht heeft gedaan, 

zonder meer… Dokters kunnen ook soms verstrooid of moe 

zijn, zeker? (lacht).”

Zeker voor iemand die over zichzelf zegt: “Ik ben 

iemand die heel hard is gesteld op eerlijkheid en 

gelijkheid voor iedereen”, en binnen dezelfde minuut 

verklaart: “Ik kan niet tegen onrecht, iedereen moet 

gelijk behandeld worden”, moet het niet evident zijn…

“Da’s mijn natuur. Ik kan er gewoon echt niet tegen als 

niet iedereen gelijk behandeld wordt. Niemand gaat mij 

ooit kunnen verwijten dat ik dat niet doe, ongeacht de 

status. Terreinverzorger, dokter of voorzitter: ik behandel 

ze allemaal even vriendelijk.”

Wie vertrouw je wel in de voetbalwereld?

“(serieus) Enkel mezelf.”

En Peter Smeets…

“Ja, min of meer.  Hij was lange tijd mijn begeleider, toen ik 

jong was had ik hem meer nodig dan nu.”

Min of meer? Is het niet moeilijk om enkel jezelf te 

kunnen vertrouwen?

“Da’s voetbal, hé – iedereen zit in die wereld voor zichzelf. 

Enkel jezelf vertrouwen, en de mensen die er al heel lange 

tijd zijn voor jou – waarvan je zeker weet dat ze het beste 

voor je willen. Peter is zo iemand: hij is al zo lang met mij 

bezig dat ik weet dat ik hem voor 99% kan vertrouwen. Maar 

hij is niet mijn vader waarvan ik weet dat hij onvoorwaardelijk 

van mij houdt en alles voor mij zou doen. Hij heeft ook 

zijn eigen agenda en eigen spelers, al komt hij wel het 

dichtst bij de personen die ik absoluut kan vertrouwen. 

Maar uiteindelijk kan je in het voetbal eigenlijk enkel jezelf 

écht vertrouwen.

Je bent 29, waar heb je echt spijt van?

“Echt spijt van iets heb ik niet. Dat neemt niet weg dat ik 

bepaalde situaties anders had moeten aanpakken. Als je 

jong bent, zeg of doe je vaak dingen waar je niet lang over 

nagedacht hebt. Langs de andere kant moet je als je iets 

zegt man genoeg zijn om erachter te blijven staan. Als ieder-

een op je kap zit na een uitspraak, moet je wel eens ‘sorry’ 

zeggen om de heisa te doen stoppen, maar misschien heb 

je dan wel al gezegd wat je wou zeggen, toch?”

Absoluut… Intimi zeggen dat je een gouden hart hebt 

en ergens straal je ook uit dat je iemand bent met 

“Als je iets zegt, moet je man 
genoeg zijn om erachter te 
blijven staan”
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respect voor een andere, maar een uitspraak die me ver-

rast heeft was die tegen Brugs materiaalmeester Pascal 

Plovie: “Jij werd drie keer kampioen, maar ik ben financieel 

binnen”.

“Zie, zo’n dingen komen dan in de krant terwijl ze helemaal uit 

de context zijn gerukt. Elke ochtend ging ik bij Pascal langs 

en plaagden we elkaar een beetje. 

We gingen vrolijk met elkaar om als 

ik het zo mag zeggen. Op een dag 

zei hij dat onze generatie nooit iets 

won, terwijl hij drie titels op zak had. 

Daarop antwoordde ik inderdaad dat 

ik al binnen was, maar dat was dus 

gewoon om te lachen. Misschien 

was het een grapje van mij die slecht 

bij hem is overgekomen, maar het 

was absoluut niet de bedoeling 

om uit de hoogte te doen ofzo. We 

waren echt gewoon aan het zeveren 

– daarom vond ik het jammer van 

hem dat hij zo’n dingen in de krant 

zegt. Mensen gaan zich dan een 

verkeerd beeld vormen van mij, 

maar ik ben niet iemand die daar 

publiekelijk op gaat reageren.”

Bij deze is dat rechtgezet.

“Merci“

Trouwens, waarom praat het gros 

van de voetballers altijd in cli-

chés? Echt om zot van te komen 

soms…

(lacht) “Het probleem is dat de 

mensen gewoon niet klaar zijn om de waarheid te horen. 

Na elke wedstrijd die er gespeeld wordt, zeggen de spelers 

hetzelfde: ‘We zijn blij met de drie punten. Het was een moeilijke 

wedstrijd, maar blablabla…’ Geen enkele die gaat zeggen: ‘De 

tegenstander was gewoon rót vandaag’ (lacht) Dat is gewoon 

zo. In de media hoor je nu eenmaal zo te praten. Waarom is 

er mediatraining, denk je? Niemand zegt zijn eigen gedacht. 

Je vriend Romelu Lukaku, verzekerd van een prominente 

plaats in de Belgische voetbalgeschiedenisboeken, deed 

onlangs wel een straffe uitspraak en zei dat hij ondanks 

een Belgisch paspoort een Congolees is…

“Daar moet niet zoveel heisa rond gemaakt worden. Romelu is 

gewoon close met zijn roots en heeft een zeer sterke band met 

zijn familie. Hij behoort tot de nieuwe generatie van migranten-

kinderen die hun roots niet willen verloochenen. Tegelijkertijd 

ben ik er zeker van dat hij trots is om Belg te zijn. Net 

als hem ben ik ook close met mijn roots, maar ik ga niet 

zeggen dat ik enkel Ghanees ben. Als ik in Ghana ben, 

ben ik die Belg en hier ben ik die Ghanees (lacht).”

Zie je je ‘halfbloed-zijn’ als een persoonlijke verrijking 

of niet echt?

“Tuurlijk wel, ’t is wijs om van beide werelden te zijn. 

Daardoor ben ik geen stereotype. Ik kan plat Gents 

praten en me tegelijkertijd echt thuis voelen in een 

Afrikaanse winkel. Een Afrikaanse klok? Ik kom echt niet 

zo vaak te laat, ik wil er trouwens even op wijzen dat jij 

vandaag te laat was (lacht). De Afrikaanse gewoonte van 

een uur te laat komen heb ik niet, maar ik koester veel 

mooie waarden uit de Afrikaanse cultuur, zoals respect 

naar ouderen en familie bijvoorbeeld. Bij ons thuis ga 

je naar mijn vader toe nooit een slecht woord horen. Ik 

zeg niet dat Belgische jongeren dat doen, maar ik denk 

wel dat ze iets meer ruzie maken met hun ouders dan 

ons. De band tussen kind en ouder is ook sterker, zelfs 

als je 29 bent moet je luisteren (lacht). ’t Zijn allemaal 

kleine verschillen vergeleken met de samenleving hier.”

Tot slot: de jonge Vadis werd ooit omschreven als 

een groot talent met “een rijk potentieel”. Is het 

eruit gekomen?

“Moeilijke vraag. (denkt na) Had ik meer kunnen berei-

ken? Ja, maar iedereen bewandelt uiteindelijk zijn eigen 

pad. Op de juiste momenten moet je ook gewoon wat 

geluk hebben. De gemiste transfer naar Everton was 

voor mij een kantelpunt. Moest ik daar indertijd effectief 

zijn terechtgekomen, was het misschien een heel ander 

scenario geweest. Natuurlijk ben ik ontgoocheld in 

de persoon die toen zijn veto stelde, zeker omdat hij 

een paar weken voordien als bondscoach iedereen 

aanraadde om in het buitenland aan de slag te gaan. 

Da’s dus die voetbalwereld... (stilte) Maar alles gebeurt 

uiteindelijk met een reden en ik ben wel blij met wat 

ik tot nu toe heb bereikt. Weet je, ik ben wel trots op 

mezelf: ik heb toch iets kunnen maken van mijn leven, 

terwijl ik niet in de meest gunstige omstandigheden ben 

opgegroeid. Ik kom van niets en kan nu toch zeggen dat 

ik iets heb opgebouwd. Wat me daarbij het gelukkigste 

maakt, is dat ik mijn kinderen een beter leven ga kunnen 

schenken dan hetgeen ik had…”

Blij dat je terug bent, Vadis. Succes!
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Aboubakary Koita
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Aboubakary Koita
eet Aboubakary, kortweg Abou, Koita. De 

amper 20-jarige Belgische flankaanvaller, 

met Senegalese roots, maakte vorig 

seizoen zijn debuut met een invalbeurt 

tegen RSC Anderlecht (1-0 winst). Enkele weken geleden 

tegen Cercle Brugge mocht hij voor het eerst starten in 

de basiself (0-3 winst). Hij liet er zich meteen opmerken 

met enkele geslaagde dribbels en een uitgelokte penalty. 

En zeggen dat Koita enkele jaren geleden nog gewoon 

voetbalde op ‘het pleintje’. Pas op 13-jarige leeftijd sloot 

hij zich aan bij FC Merksem, vertrok nadien naar Lyra en 

belandde daarna bij ASV Geel.

Door zijn dynamisch profiel, schitterende dribbels en uitste-

kend afstandsschot was hij daar de absolute smaakmaker. 

Dat was ook KAA Gent opgevallen en onze club haalde hem 

in 2017, op 18-jarige leeftijd, naar Gent. Het was een – naar 

eigen zeggen – droomtransfer. Vorig seizoen toonde Koita 

reeds zijn kwaliteiten bij de beloften, maar nu mocht hij 

dus tegen Cercle Brugge zijn eerste 90 minuten volmaken.

M

Tekst: Tim Stock - Foto’s James Arthur
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Abou, na jouw invalbeurt van vorig seizoen kreeg je 

jouw eerste basisplaats. Dat moet naar meer smaken?

Uiteraard, het was fantastisch. Want het is toch iets specialer, 

zo’n basisplaats. Je kan het niet vergelijken met een eerste 

invalbeurt. Dit kan het begin zijn van meer speelkansen, of 

daar hoop ik toch op. Al weet ik dat ik die kansen afdwing 

door hard te werken en bij de beloften goed te presteren. 

De coach ben ik dan ook zeer dankbaar voor de kansen die 

ik al gekregen heb. In de voorbereiding ging alles goed en 

kon ik mij reeds tonen. Dus ik zie dat als een beloning voor 

mijn harde werk.

Debuteren in een vol stadion, het is een droom die 

werkelijkheid wordt. Wat doet dat met een 19-jarige 

jongen?

Gewoon wauw! En ook vooral omdat het tegen een club 

als Anderlecht gebeurde, dat is een onbeschrijflijk gevoel. 

In het begin was ik vrij nerveus maar het blijft mooi als 

je kan debuteren tegen Anderlecht. Invallen en dan nog 

eens winnen, prachtig gewoon. Het verschil met mijn 

match tegen Cercle Brugge: tegen Anderlecht speelde ik 

7 minuten en tegen Cercle de volle 90 minuten. En zoals ik 

al zei, een basisplaats blijft toch iets anders, zeker omdat ik 

betrokken was bij het eerste doelpunt. Het was een zuivere 

penalty trouwens (lacht). 

Wat vond je er zelf van?

Voor een eerste basisplaats vond ik het zeker niet slecht, 

dat heb ik na de match ook te horen gekregen. Maar ik heb 

de match opnieuw bekeken en ik zag nog wat werkpunten 

zoals onnodig balverlies. Het heeft ook vooral te maken 

met ervaring. Kortom, het was niet super maar ik kan me er 

zeker tevreden mee stellen. Al blijf ik werken aan de zaken 

die minder waren.

Hoe bereid je jezelf daar dan op voor, op zo’n plek bij 

de eerste elf?

Ik kreeg het pas enkele uren voor de wedstrijd te horen. 

Normaal gezien kennen we de opstelling de dag voor de 

wedstrijd dus het nieuws kwam wel als een verrassing. 

Vlak voor de match was ik wel wat zenuwachtig. Maar die 

zenuwen verdwenen eens ik op het veld stond. Vanaf dan 

is het voor mij een doodgewone voetbalmatch.

Heb je een bepaald ritueel vlak voor de match?

Dat heb ik niet echt. Wat ik vooral probeer te doen voor de 

wedstrijd is goed te rusten. Dat vind ik zeer belangrijk. En 

bidden doe ik ook. Maar zaken zoals altijd met het linker-

been eerst op het veld stappen doe ik niet. Daar hecht ik 

geen belang aan.

Je zegt dat je hard blijft werken aan jouw werkpunten. 

Wat kan je nog verbeteren?

Weten wanneer ik de bal moet afgeven en wanneer ik kan 

dribbelen. Kortom, ik moet gewoon simpeler leren spelen. 

Mijn afwerking valt ook soms tegen, vind ik zelf. Dat kan 

iets efficiënter, maar daar werk ik aan. Tegen Cercle Brugge 

bijvoorbeeld kon ik scoren, maar dat liet ik na. Dat vond ik 

wel erg jammer. Ik denk er nu nog steeds aan, hoe ik het 

beter had ik kunnen doen. Maar toegegeven, het was een 

goeie ingreep van Cercle-verdediger Taravel. Maar dat komt 

wel, alles op zijn tijd (knikt).

En waarin ben je verbeterd, sinds je bij Gent zit?

Ik ben slimmer geworden op het veld, maar ook mijn 

positionering en mijn inzicht is fel verbeterd. Daarbij neem 

ik mijn verdedigende taken beter op. Dat was een groot 

werkpunt want dat liep in het begin nog wat stroef. Bij Geel 

had ik die taken niet echt, of toch in mindere mate. Daar 

werd er dus minder de nadruk op gelegd. Die zaken waren 

wel nieuw voor mij en daaraan moest ik mij aanpassen. Maar 

Beloftecoach Bart Van Renterghem:

“Zijn mentaliteit is gewoon top. Hij speelde enkel 

de matchen mee maar hij deed dat altijd met 

heel veel inzet. Zijn kwaliteiten? Zijn snelheid, zijn 

schot (links en rechts), zijn verticaliteit en zijn neus 

voor doelpunten. Waar hij aan moet werken is een 

constante brengen. Maar ik ben er zeker van dat hij 

hierin zal slagen. We mogen niet vergeten dat hij 

grote stappen heeft gezet en aan het zetten is. Laatst 

had hij een groot aandeel in de comeback tegen de 

beloften van Lokeren, waar we 3-1 achterstonden en 

nog 3-4 wonnen. Ik vond het vooral indrukwekkend 

om te zien hoe sterk hij fysiek staat, iets wat vooral te 

danken is aan physical coach Stijn Matthys.” 
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dat lukt al aardig. Ik heb het afgelopen jaar heel veel ervaring 

opgedaan door met de grote jongens mee te trainen. Da’s 

een aanzienlijk verschil met vroeger. De intensiteit is zoveel 

groter, wat normaal is hé. De zaken die je ziet van de ervaren 

spelers op training, dat is gewoon zó leerrijk. Daardoor ben 

ik ook volwassener geworden op en naast het veld.

Wat is jouw doel voor dit seizoen?

Op individueel vlak wil ik gewoon zoveel mogelijk minuten 

maken, dat is momenteel het belangrijkste. En wat de ploeg 

betreft, we willen zo hoog mogelijk eindigen maar vooral 

Play-Off 1 en daarna Europees voetbal halen. Ik blijf met 

mijn beide voeten op de grond staan en elke kans die ik 

krijg zal ik zo goed mogelijk proberen grijpen.

Laten we het even hebben over jouw transfer naar 

Gent. Je bent al na jouw eerste seizoen bij de eerste 

ploeg in Geel naar hier gehaald. Hoe reageerde jouw 

omgeving op die snelle transfer?

Het klopt dat er veel veranderd is op een jaar tijd. Het is 

gewoon zo snel gegaan en niemand in mijn omgeving 

had dit zien aankomen. Ik was ontzettend verrast door de 

interesse van Gent, maar als een club als deze je vraagt dan 

twijfel je geen moment.  Zelf mijn vrienden waren verrast. 

Ze kenden mijn kwaliteiten maar zo’n grote stap als deze 

hadden ze niet verwacht. Of toch niet op zo’n korte tijd 

(lacht). Maar ik ben ongelooflijk blij om hier te zijn. De moeite 

die Gent gedaan heeft om mij naar hier te krijgen flatteerde 

me heel hard. Luc D’haenens heeft mij daar heel goed in 

geholpen. Hij speelde een zeer grote rol in mijn transfer dus 

een groot deel van mijn transfer heb ik aan hem te danken.

Heb je dan nog regelmatig contact met jouw oude 

ploegmaats?

Veel contact niet, maar er zijn er wel bij waar ik af en toe 

nog mee afspreek. Ook hoor ik soms nog supporters en 

medewerkers van de club die me laten weten hoe het 

daar gaat. Na mijn match op Cercle Brugge heb ik veel 

felicitaties gekregen van hen. Dus dat doet wel deugd, ja. Zij 

zijn tenslotte ook een belangrijk deel van mijn leven. Vorig 

jaar toen we in de zestiende finales van de beker tegen 

Geel speelde zag ik mijn oude ploegmaats terug en dat 

deed wel goed. Ik volg hen nog steeds.

Hoe werd je ontvangen door jouw nieuwe ploegmak-

kers?

Alles ging heel goed, al vanaf dag één. Ik heb nooit pro-

blemen gehad, waar ik blij om was. Want het is altijd wat 

onwennig als je in een nieuwe ploeg zit. Je moet alles en 

iedereen leren kennen. Maar ze hebben me goed geholpen 

dus de integratie in de ploeg verliep vrij makkelijk. Bij de 

beloften doe ik dan hetzelfde bij de jongere spelers. Daar 

ben ik een van de ouderen dus ik zorg dat zij zich goed in 

de ploeg voelen.

Vorig seizoen kon je uitstekende statistieken voorleg-

gen bij de beloften. Het gebeurde meerdere keren dat 

je de wedstrijd openbrak of zelfs besliste. Ik herinner 

me de wedstrijd op Charleroi vorig seizoen waar …

(onderbreekt) Waar ik de bal in de laatste minuut binnen-

trap? Dat was zelfs met mijn mindere linker hé (lacht)! Elke 

week zakken er A-kernspelers af naar de beloften om daar 

matchritme op te doen. Persoonlijk vind ik het geen straf 

omdat ik de gedachte erachter ken. De bedoeling daarvan, 

ook voor de jongere spelers, is om zichzelf te tonen en hun 

plaatsje in het eerste elftal te bemachtigen.
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Ik ken je als iemand die altijd vrolijk is. Je ploegmaats 

omschrijven jou als iemand die altijd aan het lachen 

is en graag plezier maakt, maar ook als een harde 

werker.

(glimlacht) Ik kom goed overeen met iedereen. Het feit 

dat ik verschillende talen spreek, helpt zeker. Ik probeer 

daardoor te zorgen dat iedereen in de ploeg zich goed voelt. 

Er zitten altijd wel spelers bij die wat verlegen zijn of wat 

minder zeggen, die ik dan probeer te betrekken in de groep.

Ik zag op jouw Instagram Stories dat je tijdens het WK 

zowel de Rode Duivels als Senegal volgde. Stel, je hebt 

de keuze tussen die twee ploegen, welk team kies je?

(denk lang na) Da’s een moeilijke. Senegal is mijn geboor-

teland, maar in België ben ik opgegroeid. Om eerlijk te zijn, 

op dit moment zou ik het echt niet weten. Het zijn tenslotte 

ook twee totaal verschillende ploegen. Het ligt vooral aan 

de situatie op dat moment, of er veel speelkansen zijn 

bijvoorbeeld of hoe het met de ploeg gaat.

Heb je zelf een droomcompetitie? 

Een droomcompetitie heb ik niet echt, maar uiteraard 

detopcompetities zoals Engeland, Spanje en Frankrijk,… 

daar droomt iedere voetballer wel van. Maar als ik moet 

kiezen, verkies ik Spanje. Ik  ben namelijk supporter van 

FC Barcelona.

Je idool zal dan Lionel Messi zijn, veronderstel ik?

Ik zie hem heel graag bezig maar mijn echte voorbeelden 

zijn Neymar Jr. en Eden Hazard, naar hen kijk ik echt op. Ik 

kijk wel regelmatig filmpjes van hun matchen of acties. Als er 

bepaalde nieuwe trucjes zijn die zij doen, probeer ik die dan 

na te doen (lacht). Ze lukken meestal wel hoor (knipoogt). 

Wat zij soms in een match doen is echt fenomenaal, daar 

hou ik echt van. Maar laat ik me eerst hier maar bewijzen 

(knikt).

Is er in het afgelopen jaar veel veranderd qua bekend-

heid? Word je bijvoorbeeld herkend op straat?

Heel soms valt dat wel eens voor, maar dat gebeurt echt 

niet veel. Als ik in de stad loop, merk ik wel dat er moment-

jes zijn dat mensen me herkennen maar daar blijft het bij.

Je kan dus nog rustig gaan winkelen in het centrum 

van Gent?

Gelukkig wel! 

De stad Gent, wat vind je daar van?

Ik kom eigenlijk niet vaak in het centrum zelf. Na de training 

ga ik meestal naar Antwerpen, bij mijn moeder. Maar ik vind 

Gent wel een mooie stad en ik kom hier graag iets drinken. 

De Gentse Feesten vond ik ook heel indrukwekkend. Dat 

was echt niet normaal, zo’n hoop mensen. Alle straten 

liepen zo vol dat zelfs stappen moeilijk werd. Maar het is 

een prachtige traditie, dat wel.

 

En de Gentse mentaliteit?

Ikzelf vind dat er weinig verschil is met de Antwerpse 

mentaliteit. De Gentenaren zijn wel rustiger in vergelijking 

met de Antwerpenaren. Zij zijn iets luidruchtiger terwijl 

ze hier in Gent veel kalmer zijn (lacht). Maar iedereen is 

vriendelijk en ze staan altijd klaar om te helpen. 

Wat doe je dan nog in jouw vrije tijd?

Ik ga naar Antwerpen om met vrienden af 

te spreken en ook om bij mijn moeder te 

zijn. Voor haar is het belangrijk dat ze me 

genoeg ziet. Het was een grote verandering 

voor haar. Voor mij ook natuurlijk maar ze 

weet waarom ik het doe. Verder kijk ik films 

of series, dus ik kan mijn tijd wel vullen. En 

uiteraard sta ik altijd klaar voor een potje 

FIFA, toch, Tim? Weet je nog die ene keer dat 

ik jou heb afgedroogd op FIFA (knipoogt)?

Daar herinner ik me niks meer van…

Ik nochtans wel hoor!

Goed, ik denk dat we best hier afsluiten. 

Abou, bedankt en nog veel succes! 

Bedankt (lacht uitbundig)!



23WIGWAM MAGAZINE -

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

Annonce Wigwam 2018.pdf   1   13/08/2018   17:09



24 - WIGWAM MAGAZINE

Terugspeelbal
16 oktober 2011

Tekst: Mikaël Soinne - Foto’s Belga Image
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Terugspeelbal

erugblikken op een nederlaag van KAA 
Gent? Een artikel schrijven over een 
nederlaag buitenshuis, dus niet in het 
eigen stadion? En dan nog uitgerekend 
tegen Club Brugge? Drie scherpe vragen. 

Drie keer is het antwoord volmondig ja, (Odjid)ja. 

We schrijven 16 oktober 2011. Van de Ghelamco Arena is 

nog lang geen sprake, laat staan van de kampioenstitel. 

Onze trainer heet op dat moment Trond Sollied. Het zou 

voor de Noor zijn derde en laatste passage worden bij 

de Buffalo’s. Na zijn eerste, succesvolle passage trok hij 

naar Club Brugge, weet u nog? Een extra pigment in een 

wedstrijd die sowieso altijd geladen is. 

Quo Vadis?

Op het wedstrijdblad staat ene Yassine El Ghanassy. Hij is 

het die in minuut 23 een hoekschop trapt. Gent toont van bij 

het begin het meeste dreiging. “Club Brugge heeft het knap 

lastig,” horen we de tv-commentator zeggen.  “Halverwege 

de eerste helft. Ze staan te slapen bij Club Brugge. En dan 

moet Coosemans uitkijken.” Colin Coosemans, jawel, de 

huidige doelman van KAA Gent. Hij staat in 2011 onder de 

lat bij Brugge. 

El Ghanassy kiest voor een korte hoekschop, Coosemans 

onderschept, waarna de bal bij Vadis Odjidja belandt. 

Wat volgt, is een heerlijke solo. Vadis begint in de eigen 

box, houdt meteen een opkomende Gent-speler af, zet 

zich, maakt snelheid en dribbelt uiteindelijk zo’n viertal 

Gentenaars. 40 meter verderop heeft hij drie afspeelmo-

gelijkheden. Hij kiest niet voor links of rechts, maar voor 

een pass middendoor, naar Thomas Meunier. Die houdt 

twee Gentse verdedigers aan de praat en trapt laag binnen.  

1-0 voor Club Brugge. In de tweede helft zou het nog 2-0 

worden, na een doelpunt van Bjorn Vleminckx. Op het 

einde van het seizoen zijn het niet Brugge of Gent die de 

Club Brugge 2 - KAA Gent 0

T

titel pakken. Anderlecht wordt kampioen. Brugge is tweede, 

Gent mag als vierde naar de Europa League.

Zeg niet tegenaanval maar omschakeling

Maar terug naar die magistrale rush van Vadis. De 

tv-commentator heeft het over een ‘tegenaanval’. Het 

woordje counter was toen al in onbruik aan het geraken. 

Tegenwoordig spreekt een beetje voetbalanalist trouwens 

niet meer over tegenaanval maar over ‘omschakeling’. De 

upgrade versie van ‘counter’. ‘Tegenaanval 2.0’, zeg maar. 

Wie omschakeling zegt, denkt aan de Rode Duivels. We 

nemen u met plezier mee naar het voorbije WK, met name 

naar dat onwaarschijnlijke slot in de wedstrijd tussen België 

en Japan. Want met een beetje verbeelding zijn er wel wat 

parallellen te trekken. 

Ook in de match tegen Japan begint de tegenaanval – 

sorry, het omschakelingsmoment – met een corner. De 

bal belandt in de grijparmen van keeper Thibault Courtois. 

Er volgt een snelle inworp naar Kevin De Bruyne. Ook hij 

begint aan een rush. Anders dan bij Vadis moet King Kevin 

geen Japanners dribbelen. Maar de vista en de klasse van 
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De ploeg van Trond Sollied:

Jorgačević, Rafinha, Melli, Arzo, Baric, Smolders 

(86’ Raman), Thijs (69’ Conté), Jørgensen, Brüls, 

Ljubijankic (33’ Coulibaly), El Ghanassy

De Bruyne brengen ook hem 40 meter verder en speelt de 

vrije man op het juiste moment aan: Thomas Meunier. Zeven 

jaar later is hij geen aanvaller meer, maar een  rechtsachter. 

Of in de woorden van bondscoach Roberto Martinez: 

een wing back. Een oprukkende, aanvallend ingestelde 

flankverdediger dus. 

Waar Vadis Odjidja Meunier aanspeelt in de as van het 

veld, krijgt Meunier de bal op rechts aangespeeld door 

De Bruyne. Wat volgt, zit in het collectieve geheugen van 

elke Belgische voetbalfan: loopactie en overstapje Romelu 

Lukaku, en Nacer Chadli die zich de geschiedenisboeken in 

knalt. Tegen Gent zorgt Meunier dus voor de treffer, tegen 

Japan voor de assist. Ei zo na is Meunier ook diegene die 

later op het WK niet alleen een assist aflevert, maar ook 

scoort na een knappe counter. Tegen Engeland rondt hij 

een – als u het ons vraagt – nog meer sublieme tegenaanval 

bijna af. U weet wel, die aanval over vier tussenstations 

(Vertonghen, Mertens, Hazard, De Bruyne), met twee hakjes 

(Mertens en De Bruyne) en een volleyschot van Thomas 

Meunier. De rechtervuist van doelman Pickford voorkomt 

een wereldgoal. 

14 seconden

En dus blijft Nacer Chadli de grote WK-held, na een tegen-

aanval die wél de netten doet trillen en alle voetbalharten 

sneller doet slaan. De Japanse openbare omroep NHK 

werkt momenteel aan een documentaire over de pracht-

aanval van de Belgen. “14 seconds” zal de prent heten. Exact 

zoveel seconden hadden de Belgen namelijk nodig om 

van het ene doel naar het andere te trekken. Frank Raes, 

de tv-commentator van dienst tijdens België-Japan, kreeg 

onlangs een Japanse televisieploeg over de VRT-vloer, om 

alles in geuren en kleuren uit te leggen. Frank is naar het 

schijnt nog altijd niet uitgeraasd.

We hebben er eens onze chronometer bijgehaald. Vanaf 

het moment dat Yassine El Ghanassy het leer raakt tot 

het moment dat Thomas Meunier de bal binnen trapt, 

komen we aan net geen 20 seconden. Tussenin heeft Colin 

Coosemans even de bal gestreeld en blijft de run van Vadis 

een streling voor het oog. 

De tranen van Odjidja

Zouden Coosemans en Odjidja vandaag eens terugdenken 

aan die zondagnamiddag in Jan Breydel? Zeker bij Vadis 

denken we van wel. Meteen na zijn dribbel en assist, die 

16de oktober 2011, barstte hij in tranen uit. Onder zijn 

truitje toonde hij een ander T-shirt: ‘We will fight this one 

together, mama’, lazen we.  Vadis en zijn familie,zo bleek, 

maakten een zeer moeilijke periode door. “Mijn moeder is 

onlangs getroffen door ziekte en nu ook mijn stiefmoeder”, 

vertelde Vadis toen in de krant. “Met dat T-shirt wilde ik mijn 

stiefmama tonen dat ik iets wilde terugdoen. Ik wilde haar 

tonen dat we samen de strijd zullen winnen. Het is heel 

moeilijk. Mensen verwachten dat ik altijd goed gezind en 

vriendelijk ben. Maar … Er is maar één plaats waar ik het kan 

vergeten: op het voetbalveld. “  

Voetbal is emotie. Voor Vadis bleef de tijd toen even stil 

staan. Voor de voetbalfans leken die 20 seconden een 

eeuwigheid. Wie weet drukt Odjidja ook in dit treffen tussen 

Gent en Brugge zijn stempel. Graag dan wel de bal in het 

juiste doel trappen, Vadis. In hoeveel seconden maakt ons 

voor één keer niet uit.
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Voorstelling van de
Supportersfederatie

De supportersfederatie van KAA Gent bestaat uit 10 

bestuursleden. Deze mensen zetten zich dagdagelijks in 

voor KAA Gent, belangeloos. Enkel en alleen omdat zij de 

club een warm hart toedragen en de club in hun bloed 

en in hun aderen zit. Deze mensen zijn, via het dagelijks 

bestuur van KAA Gent, een verbinding tussen de gewone 

supporter en het bestuur van KAA Gent. Daarnaast zijn zij 

ook de overkoepelende organisatie van de verschillende 

supportersclubs. Door middel van vergaderingen, houden 

zij hen op de hoogte van de belangrijkste veranderingen 

binnen de club of op voetbalgebied of van lopende 

projecten waaraan zij meewerken (oa Buffalo Kids Day, 

Levensloop, ERM-tornooi, KAA Gent Foundation, enz...). Zij 

houden zich bezig met heel veel zaken, die de ‘gewone’ 

supporter niet zien. 

Wenst u ook lid te worden van één van onze supportersclubs?

Op de website van KAA Gent kan u een lijst vinden van alle 

clubs in jouw buurt

Wat doet de supportersfederatie?

Ondersteuning van de verplaatsingen

Informeren van supportersclubs en supporters

Ondersteuning van supportersclubs

Structurele aanwezigheid in bestuur Voetbal in 

de Stad

Beheer van de bars in de Ghelamco Arena

SLO werking

Voorstelling supportersclubs bij thuiswedstrijden 

(supportersclub in de kijker)

Lokale adviesraad (LAR)

Spelerslounge

Belgian supporters en Football Supporters 

Europe

Ondersteuning sfeergroepen

Administratie en financiën

Publicatie en inzending vanuit de supporters in 

de Wigwam

Wie is de supportersfederatie?
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Trip naar Polen.... 

Bialystok
ol goede moed vertrokken we aan de rit van 

3200 kilometer. We hadden beslist om met 

enkele leden van verschillende supporters-

clubs, de handen in elkaar te slaan en de 

verplaatsing te maken met een mini-busje. 

Wat we bij aankomst zagen oogde goed. Polen lijkt een 

aangenaam vakantieland en Bialystok een leuk stadje met 

een gezellig middenplein, vol terrasjes waar je lekker kan 

eten en gezellig iets kan drinken voor een spotprijsje. Na 

een lekker middagmaal met Buffalo-vrienden van verschil-

lende supportersclubs, krijgen we plots de melding van 

de veiligheid van KAA Gent, dat we beter onze geliefde 

blauw-witte kleuren niet dragen in de binnenstad, voor onze 

eigen veiligheid. Blijkbaar heeft verbroederen in Polen een 

andere betekenis dan in België… Spijtig genoeg… 

Dit zette toch even een domper op onze gemoedstoestand. 

Geen haar op ons hoofd dat eraan dacht om daar de held te 

gaan uithangen! De wedstrijd moest nog beginnen, maar de 

meegereisde supporters (ongeveer een 35-tal) hadden al 

een bang hartje door de veiligheidsmaatregel. Want stel dat 

we hier winnen, wat gaat ons dan te wachten staan? In mijn 

binnenste zei ik wat!!! The spirit is… winnen gaan we doen 

en met ons 35 supporterden we gelijk gek, zodanig zelfs 

dat we bij momenten boven de 20000 Polen uitkwamen. 

Nochtans, (dat moeten we eerlijk toegeven), heel veel sfeer 

brachten in het stadion.

Einduitslag 0-1 zalig!

Door de einduitslag, waren we wel euforisch dat onze club 

gewonnen had, maar wat ging ons te wachten staan in het 

stadje waar we overnachten? Via de SLO van Bialystok, 

werden taxi’s rechtstreeks naar het hotel geregeld, om 

eventuele problemen te voorkomen. Dit bewijst dat een 

SLO op verplaatsing, die we kunnen aanspreken, echt wel 

noodzakelijk is in sommige landen. Na een korte nacht en 

een deugddoend ontbijt, keerden we in de voormiddag 

terug richting 9000. De winst was verzachtend, voor wat 

we mee gemaakt hadden in Bialystok. 

Gelukkig thuis wonnen we de terugmatch met 3- 1 en 

gingen een ronde verder. Bordeaux here we come!!!

V Bialystok, ik was blij om erbij te zijn en deel uit te maken 

van die 35 supporters! Ondanks de gevaren, steunde ik 

mijn club door dik en dun!

Verslag door leden van verschillende supportersclubs 

(oa The Blue Lions, Tatanka, Buffalodravers, Buffalo Eke, 

Gantoisetippers, enz…)
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Buffalo Eke richting

Bordeaux

e klok wees nog maar enkele minuten aan 

dat het donderdag geworden was, toen 60 

supporters met de bus vertrokken in Eke dorp. 

“Bordeaux, here we come”. De verwachtingen 

waren hoog gespannen en de sfeer zat er goed in. Hier en 

daar kwamen de aloude busgrapjes naar boven. Wanneer 

je het waagde om te midden van je vrienden een dutje te 

doen, kon het al eens gebeuren dat je ontwaakte met een 

snor die je even voordien nog niet had.

Rond 7 u in de ochtend stopten we voor een meegenomen 

ontbijt en samen met de opkomende zon, rees ook de hoop 

op een heerlijke ouderwetse verplaatsing. 

De sfeer in een zonnig Bordeaux nodigde uit om te 

feesten. De ene bezocht de stad, anderen gingen snel 

even shoppen. Het mag gezegd worden, het is een 

bijzonder mooie stad. De Place de la Victoire, in het 

stadscentrum werd de plaats waar de Buffalo supporters 

zich verzamelden en ook aan de Irish Pub verderop liep 

het goed vol. Geleidelijk aan zakte iedereen af naar dat 

ene plein en we zijn er zeker van dat de lokale horeca 

gouden zaken heeft gedaan. Al keek een ober wel eens zuur 

toen iemand een glas rode wijn bestelde en heel expliciet 

naar een goeie Beaujolais vroeg, zeker geen Bordeaux. 

We hebben gemerkt dat het niet evident was om zo’n 500 

supporters met de tram naar het stadion te brengen. De 

voorziene corteo viel dan ook uiteen in verschillende kleine 

groepjes, telkens er weer een tram arriveerde. Toegang 

D

32 - WIGWAM MAGAZINE

krijgen tot het stadion is in Frankrijk altijd een helletocht. 

Een doorgedreven fouillering vertraagde de doorgang zo 

erg, dat verschillenden het openingskwartier aan hun neus 

voorbij zagen gaan. Dit was nog maar het begin van de 

domper. De match was teleurstellend en werd meteen ook 

onze laatste Europese wedstrijd van dit seizoen. 

Als je dan onmiddellijk terug in de bus stapt en toch thuis 

komt met het gevoel dat iedereen zich geamuseerd heeft, 

dan weet je: dit is een leuke club, waarbij iedereen, in welke 

omstandigheid ook, fier is om Buffalo te zijn.

Verslag door supportersclub Buffalo Eke

Bordeaux
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Buffalo in
het buitenland

uffalo’s vind je overal, maar dan werkelijk 
overal ter wereld! Eén van onze trouwste 
supporters is Mario Merckaert. Een 
Gantoise-supporter in hart en nieren en 

hij woont in… Australië!
Hier een kleine kennismaking met deze BIB (Buffalo 
in het buitenland)

“ Ik werd geboren in 1964 en woonde mijn eerste levens-

jaren in Gentbrugge. Mijn pa was een voetballer in hart 

en nieren en speelde voor de ARAG als reserve, maar 

een meniscus-operatie besliste anders over zijn verdere 

voetbalcarrière.

Desalniettemin bleef mijn pa een vurig supporter van ARAG 

(onze club noemde toen zo in de volksmond in de jaren ‘60) 

en nam mij als klein ventje mee naar den AG. Beroemde 

spelers in die tijd waren Delmulle, Luce Ghellinck, etc…

Toen ik in mijn middelbaar in Gent deed, leerde ik daar 

mijn goede vriend Guy Ver Eecken kennen, die Buffalookes 

verkocht. Alle matchen in het Ottenstadion werden vanaf 

nu gevolgd!

Ook tijdens mijn beroepsleven (ik was rijkswachter), bleef 

ik een trouwe AA Gent supporter. Na de herziening van 

de Belgische politie en de hervorming van de Rijkswacht, 

besloot ik om een carrièreswitch te maken en verhuisde ik 

naar Schotland, waar ik een B&B uitbaatte.

B
Ik was ginds toen supporter en abonne van Celtic Glasgow, 

maar ik bleef de matchen van de Buffalo’s natuurlijk ook 

volgen. Wat in je hart zit, raak je niet meer kwijt… Ik heb in 

Schotland met Celtic een heel mooie tijd beleefd (zo kon 

ik tickets bezorgen voor een pre season game match Celtic 

versus Rangers voor ongeveer 30 Buffalo’s en kon ik voor 

een Buffalo een ticket bematchtigen voor een Old Firm 

Game!). Tja, Buffalo’s helpen elkaar overal ter wereld! We 

are one family, we are Buffalo!

Na 18j in Schotland te wonen, ben ik in juni 2017 de liefde 

gevolgd en woon ik nu in Australië. Maar als ik in België 

ben, dan kom ik altijd naar een match kijken. Meestal kan 

mijn supportersclub uit Zelzate, waar mijn vrienden lid zijn, 

wel een ticket voor mij bemachtigen of kan ik via Martin De 

Backer van supportersclub West-Buffalo’s (die contacten 

onderhoud met supporters van KAA Gent overal ter wereld) 

wel eens komen kijken in onze prachtige Ghelamco. De 

laatste match die ik er trouwens zag was de UEFA league 

wedstrijd tegen Bordeaux op 16 augustus ll.

Voor de rest volg ik de matchen van KAA Gent via internet. 

Enig nadeel: vanwege het tijdsverschil moet ik hier om 04u00 

opstaan om te kunnen kijken! Maar dat heb ik er graag voor over! 

Groetjes uit Down Under!

Mario Merckaert”
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Koestraat 9 • 9000 Gent • T. 09 225 83 66
www.hetmekkavandekaas.be

Craft kijkt met tevredenheid terug op 

eerste maanden van de samenwerking.

Het partnerschap met KAA Gent past volledig in 

de strategie van Craft om zich, na de lancering van 

Craft Teamwear enkele jaren geleden, nadrukke-

lijker te profileren in de hoogste regionen van de 

voetbalsport.

“Na het bereiken van het akkoord moest er natuurlijk 

veel geregeld worden om alle spelers en staf te 

voorzien van nieuwe kleding. De prettige communi-

catie met de club heeft een belangrijke rol gespeeld 

om uiteindelijk de juiste producten met de juiste 

kwaliteit en uitstraling te kunnen leveren” aldus 

Adri Zwarthoff de CEO van Craft Benelux. “Ook de 

fans hebben inmiddels de weg gevonden naar de 

compleet opnieuw ingeriche fanshop, waarbij de 

volledige KAA Gent – Craft collectie gepresenteerd 

wordt.”
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NEN ECHTEN
GENTENEIR DIE
DROAGT NEN 

BUFFALO WATCH!

VANBIGNOOTSHOP.BE
MAGELEINSTRAAT 6 9000 GENT

BUFFALO FANSHOP
N U  O O K  T E  K O O P  I N  D E
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■  alle kleuren  
■  alle verfsoorten
■  met kleuradvies
■  aan fabrieksprijzen  

MUUR MAT
Matte, zeer goed
dekkende acrylaatverf
voor binnen en buiten

wit kleur vanaf

€4600   
€5500

voor 10L voor 10L

MUUR 
BADKAMER
Zijdeglanzende muurverf 
specifiek geschikt voor 
het schilderen an muren 
en plafonds in badkamers. 
Eénpotsysteem. 
wit kleur vanaf

€2590    
€2950

voor 2,5L voor 2,5L

MUUR BUITEN 
PEARL
Bijna 100% waterdamp-
doorlatende gevelverf met 
lotuseffect en kalkmatte 
uitstraling.

wit kleur vanaf

€10500   
€11400

voor 10L voor 10L

NATURAL 
WOOD
Watergedragen hout-
veredelaar die het hout 
niet verkleurd en zijn 
natuurlijke uitzicht behoudt. 
Olie en waterafstotend. 
 

€1595  
voor 1L 

Verf 
met impact!

www.paintfactory.be
Paintfactory Gent I Oude Eedstraat 5A I 9810 Eke I 09 395 95 96
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MATEN. 
MAKKERS. 

MAES.
Bier met liefde gebrouwen, drink je met verstand.

AKM_01_0022_A6_KAA_Gent_V2.indd   1 5/05/17   16:35
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THE FINE ART OF PRINTING

Betrouwbare veelzijdigheid
Van geboortekaartjes tot hardcover boeken, van visitekaartjes tot tijdschriften: met ons veelzijdige, 

state of the art productieapparaat kunnen we elke drukopdracht aan. Prijsbewuste kwaliteit met 

een milieubewuste insteek, dat is waar Graphius voor staat. 

uw drukpartner voor magazines | catalogi | boeken | brochures

Graphius Gent | Eekhoutdriesstraat 67 | B-9041 Gent | Graphius Brussel | Hemelstraat 2 | B-1651 Lot 

INFO@GRAPHIUS.COM | +32 9 218 08 41 | WWW.GRAPHIUS.COM

Graphius_ft167,5x240_algemeen_NL.indd   1 3/08/16   11:30
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Timothy
Derijck

Tekst: Marc Van Lysebetten - Foto’s Belga Image
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Timothy
Derijck

imothy Derijck (31) ruilde in augustus 
Zulte Waregem voor onze Buffalo’s. 
Op Cercle Brugge (0-3 winst) kreeg 
Timothy onmiddellijk een basisplaats en 

bedankte met een puike prestatie. Een Brabander 
die een groot deel van zijn loopbaan in Nederland 
speelde. Welkom Timothy.

Timothy, een halve voetbalnederlander?
Derijck: “Ik heb inderdaad 12 jaar in Nederland gespeeld. Van 

mijn 17de tot mijn 29ste . Toen ik heel jong was speelde ik bij 

Dender, op mijn 12de werd ik weggeplukt door Anderlecht 

en toen ik 17 was kwam Feyenoord mij halen. Die eerste 

maanden in Rotterdam waren zeker niet makkelijk. We zaten 

als jonge snaken allemaal in een groot appartementsblok 

en de aanpassing verliep moeizaam. Ik herinner mij dat ik 

na een maand of drie naar huis belde en er de brui aan wou 

geven. Mijn ouders hebben toen goed op mij ingesproken 

met de boodschap om op de tanden te bijten en het één 

jaar vol te houden. En het is gelukt. Ik ben hen erg dankbaar 

want zie waar het allemaal toe geleid heeft.” 

Daarna passages bij NAC Breda en ADO Den Haag om 

dan in 2011 naar het grote PSV te verhuizen?

Derijck: “Bij PSV was de druk héél hoog. Daar moet je sowieso 

steeds voor de titel spelen. Ik kende er een uistekende 

periode met Europees voetbal. We eindigden éénmaal 

tweede en éénmaal derde en wonnen de Nederlandse 

beker. Een fantastische periode. Ik speelde Europa League, 

schakelden Napoli uit met (3-0 thuis en 0-3 uit) in de 1/8 

finales en legden slechts de duimen tegen het toen grote 

Valencia.”

Dan een transfer naar Utrecht en weerom ADO Den 

Haag om uiteindelijk in 2016 te belanden bij onze 

Zuid-Westvlaamse buren van Zulte Waregem. Daar 

beleefde je andermaal een hoogtepunt in je voetbal-

loopbaan?

Derijck: “Inderdaad.  Ik had al voor de prijzen meegespeeld 

in Nederland bij grote clubs en dan onmiddellijk de beker 

winnen met Zulte-Waregem is gewoon iets uniek. Voor 

een club van die omvang was dat toch een héél sterke 

prestatie. Bovendien scoorde ik ook regelmatig voor de 

club. 11 maal in 69 wedstrijden en dat is niet min voor een 

centrale verdediger. Voor mij is het héél belangrijk dat ik 

me goed voel bij een club en trainer. Bij Zulte Waregem 

was dat zeker het geval.”

T
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Je bent nu enkele weken bij ons. Hoe voel je je hier?
Derijck: “Ik voel me hier prima. Zoals ik reeds aanhaalde 

is mijn omgeving héél belangrijk. Ik ben nu enkele weken 

bij Gent en heb eigenlijk hetzelfde gevoel als bij Zulte 

Waregem. In Nederland was het verschil groter tussen 

clubs. Bij Gent voel je duidelijk: dit is een topclub met een 

professionele omkadering maar met toch een héél warm en 

gezellig gevoel. Een echte familieclub. Dus dat kan alleen 

maar mijn prestaties ten goede komen.” 

   

Je bent een echte ervaringsdeskundige wat Neder-

lands voetbal betreft. Wat zijn de grote verschillen 

tussen de Belgische en de Nederlandse competitie?

Derijck: “In de Nederlandse competitie wordt er vrij open 

gespeeld, één tegen één, het aanvallende primeert. In de 

Belgische competitie start men meestal vanuit een goede 

organisatie en probeert men zeker geen doelpunten te 

slikken. Er is ook een verschil wat de trainingen betreft. In 

België wordt er meer getraind zonder bal, meer loopwerk 

dus. Dat valt vooral op in de voorbereiding naar een nieuw 

seizoen toe.”

Je speelt nu in België maar de link met Nederland is er 

nog steeds?

Derijck: “Inderdaad. (lacht) Mijn vriendin is Nederlandse. 

Nu zijn de rollen omgekeerd. Ik was een buitenlander in 

Nederland en nu is zij een buitenlandse in mijn geboor-

teland. De aanpassing voor haar is ook vrij vlot verlopen. 
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Ze kan natuurlijk minder haar vriendinnen zien. Vroeger 

woonde ze op een 20 minuten van haar ouders. Nu is dat 

natuurlijk iets langer. Ze werkt als kinesiste in Kortrijk. We 

hebben ook een dochtertje (Nola) wat ons gezinsgeluk 

compleet maakt.”

Je ouders hebben een niet alledaags beroep wat je 

start in het voetbal ook niet evident maakte?    

Derijck: “ Mijn ouders zijn marktkramers die elke dag starten 

met werken om 5u in de ochtend. Elke dag van de week 

trekken ze naar een andere locatie, de markt zelf is slechts 

rond 12u30 gedaan. Eer dat ze thuis zijn is het al gauw 

15u en dan is er nog werk. Mij elke dag naar het voetbal 

brengen vergde veel inspanningen. Niet evident voor zo 

een jong manneke. Toen ik 12 jaar was ging ik van Dender 

naar Anderlecht en ging ik ook op internaat. Een goede 

keuze die me ook gesterkt heeft.”

Zijn er bepaalde hobby’s die je beoefent?

Derijck: “ Eigenlijk schiet er buiten het voetbal weinig tijd 

over. IK ben een échte prof, drink nooit alcohol en doe veel 

aan fitness. Hier in België wordt er sowieso meer getraind 

met soms 2 trainingen per dag. In Nederland is dat veel 

minder vaak het geval. Ons dochtertje Nola schenken we 

al onze aandacht. En een film- of boekenliefhebber ben ik 

niet. Ik hou wel van biljarten, heb vroeger één gehad en 

heb er nog steeds één. Gelukkig staan er ook twee in het 

spelershome.” (lacht)

De rol van een leider ligt je wel?

Derijck: “Jawel. In de omgang praat ik graag met iedereen 

maar ik hou me wel op de achtergrond. Op het veld is dat 

iets anders, daar stuur ik bij en geef leiding. Dat ligt in mijn 

aard. Ik doe dat van toen ik bij de jeugd speelde. Maar 

leiding geven is niet alleen roepen op het veld. Je moet 

zelf goed spelen en het goede voorbeeld geven om je 

leiderschap te legitimeren. ‘Lead by example’ dus. Zo heb 

je het meeste effect op de andere jongens en gaat iedereen 

beter spelen.”

Tenslotte: Wat zijn je ambities hier in Gent?

Derijck: “ Ik zou graag een prijs pakken zoals de beker. Maar 

héél hoog in het klassement eindigen en daarmee bedoel ik 

kampioen spelen of de tweede plaats halen is echt ook wel 

mijn ambitie. Ik heb nog nooit Champions League gespeeld 

en ik wil dat die droom uitkomt, daar doen we alles aan. Dit 

zijn ook de ambities van de club.

Dankjewel Timothy. Veel succes.
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De KAA Gent Foundation ontving van de European Club Association (ECA) de Europese prijs voor 

communitywerking in het professionele voetbal: de ECA Community en CSR Award 2018. Dit is de belangrijkste 

Europese prijs die een professionele voetbalclub kan ontvangen voor haar maatschappelijke werking. 

De KAA Gent Foundation krijgt  de prijs voor haar werking in de buurt Nieuw Gent-Steenakker, de buurt naast 

de Ghelamco Arena. Met projecten als het wijkhuis Bij Pino, de Buffalo Cup, de Buffalo League, de Buffalo 

Dance Academy, meisjesvoetbal en wandelvoetbal voor senioren bouwt KAA Gent mee aan een buurt waar 

iedereen zich kan ontplooien

KAA Gent Foundation

Europees kampioen!
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KAA Gent Foundation

Europees kampioen!
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10 jaar KAA Gent Foundation

In januari 2009 bestaat de KAA Gent Foundation 10 jaar. 

In nauwe samenwerking met de lokale overheden (Stad 

Gent en OCMW Gent) en de supportersfederatie van KAA 

Gent werd een structurele maatschappelijke werking 

opgebouwd die in ons land haar gelijke niet kent.

Nadat de Pro League in 2014, 2017 en 2018 de prijs voor 

beste communitywerking in België aan de KAA Gent 

Foundation schonk, is het nu de vereniging van Europese 

profclubs die KAA Gent beloont voor haar maatschappelijk 

engagement. Onder meer Real Madrid, Arsenal, Celtic 

Glasgow en PSV Eindhoven sieren de erelijst van deze 

ECA Award.

Een voetbalclub met een sociaal oogmerk

KAA Gent is een coöperatieve vennootschap met een 

sociaal oogmerk en investeert sinds 2011 structureel in 

haar KAA Gent Foundation. Samen met de Stad Gent en 

het OCMW Gent werkt de KAA Gent Foundation sinds 2009 

aan tal van projecten, in het bijzonder voor mensen uit 

kansengroepen. De unieke publiek-private samenwerking 

is na tien jaar een krachtige hefboom geworden voor het 

lokaal sociaal beleid

De KAA Gent Foundation is ook stichtend lid van het 

European Football for Development Network (EFDN). Dit 

netwerk slaat op 12 en 13 november 2018 haar tenten op 

in de Ghelamco Arena. De KAA Gent Foundation is dan 

gastheer voor een internationaal congres rond ‘CSR in 

European Football’.

Wat doet de KAA Gent Foundation in de 
buurt Nieuw Gent-Steenakker?

6 wijkinitiatieven, 344 dagen met activiteiten, 400 

deelnemers en 20750 contacturen

Wijkhuis Bij Pino: open 4 dagen per week, 174 

dagen per jaar, gemiddeld 50 bezoeken per dag, 

8700 contacturen met volwassenen, kinderen 

en jongeren

Buffalo Cup: 4 weken durend scholentornooi 

met 137 deelnemers, 15 dagen activiteiten, 3440 

contacturen met kinderen

Buffalo League: wekelijkse activiteiten voor 30 

kinderen en jongeren, 1972 contacturen

HT Gantoise Legends: wekelijkse activiteiten voor 

15 senioren, 1500 contacturen

Buffalo Dance Academy: wekelijkse activiteiten 

voor 35 kinderen en jongeren, 4760 contacturen

Meisjesvoetbal: 25 deelnemers, 20 dagen activi-

teiten, 750 contacturen met kinderen en jongeren
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Ottergemsestw. Zuid 808, 9000 Gent, 09 330 23 77
Steenweg 480, 9470 Denderleeuw, 053 66 86 45

www.vanderwaerden.be

Openingsuren:

van maandag tot vrijdag 
van 13.30 tot 18u  

en na afspraak

Maak kennis met de ROLF BENZ LOUNGE in uw 
vertrouwde Ghelamco Arena. Via de ingang 
Meetdistrict, naast Albert Heijn, vindt u ons 
op de 4e verdieping. Op weekdagen is deze 
Lounge een adembenemende toonzaal waarin 
de verschillende troeven van Interieur Van der 
Waerden getoond worden. 

Koken/Wonen/Slapen.
Daarvoor bent u bij Interieur Van der Waerden 
aan het juiste adres.

In de ROLF BENZ LOUNGE stellen we u een 
keuken voor, volledig op maat gemaakt met 
hoogwaardige materialen (Corian, Gaggenau, 
Quooker). In een andere hoek vindt u een heer-
lijke lounge-zetel en strak meubel van Hülsta.

Jeroen en Michèle ontvangen u hartelijk in de 
ROLF BENZ LOUNGE 
Elke weekdag van 13.30 tot 18u en na afspraak. 
Geef een kort seintje vooraf, 09/330.23.77,  
en geniet van een persoonlijke ontvangst!

ONTDEK DE

LOUNGE

2017 Aug_AdvGhelamco_1675x2400.indd   1 10/08/17   12:12
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KAA GENT
Trainer

Yves Vanderhaeghe 

Doelmannen

20. Yannick Thoelen

35. Jari De Busser

91. Lovre Kalinic

92. Colin Coosemans

 

Verdedigers

2. Arnaud Souquet

4. Sigurd Rosted

5. Igor Plastun

12. Franck Bahi

21. Nana Asare

27. Anderson Arroyo

22. Dylan Bronn

29. Thibault De Smet

76. Timothy Derijck

Middenvelders

3. Eric Smith

6. Birger Verstraete

7. Giorgi Chakvetadze

8. Vadis Odjidja-Ofoe

10. Renato Neto

19. Brecht Dejaegere

23. Franko Andrijasevic

24. Nicolas Raskin

34. Ahmed Mostafa

44.  Anderson Esiti

Aanvallers  

9. Stallone Limbombe

11. Jean-Luc Dompé

13. Giorgi Kvilitaia

16. Jonathan David

17. Roman Yaremchuk

18. Taiwo Awoniyi

22. Aboubakary Koita

32. Philip Azango

CLUB BRUGGE
Trainer

Ivan Leko

Doelmannen

1. Karlo Letica

22. Ethan Horvath

28. Guillaume Hubert

34.Brent Gabriël

 

Verdedigers

4. Luan Peres

5. Benoit Poulain

14. Ivan Tomecak

15. Matej Mitrovic

19. Thibault Vlietinck

21. Dion Cools

24. Stefano Denswil

35. Saulo Decarli

44. Brandon Mechele

77. Clinton Mata

Middenvelders

6. Sofyan Amrabat

18. Marvelous Nakamba

20. Hans Vanaken

25. Ruud Vormer

26. Mats Rits

98. Brandon Baiye

Aanvallers  

7. Wesley Moraes

9. Jelle Vossen

10. Kaveh Rezaei

11. Krépin Diatta

16. Siebe Schrijvers

42. Emmanuel B. Dennis

47. Arnaut Danjuma

80. Loïs Openda

Club Brugge

Racing Genk

Antwerp

Anderlecht

KAA Gent

Standard

KV Oostende

STVV

Cercle Brugge

Charleroi

KAS Eupen

KV Kortrijk 

Zulte Waregem

KSC Lokeren

Waasland-Beveren

Excel Moeskroen
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STAND JPL SPEELDAG 7

TOPSCHUTTERS

Ivan Santini

William Owusu

Nany Dimata

Jelle Vossen

Jonathan David

Birger Verstraete
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Milieu-informatie KB 19/03/2004: www.mercedes-benz.be 
Geef voorrang aan veiligheid.

3,6 - 5,4 L/100 KM 
94 - 126 G CO2/KM

Onze nieuwe sterspeler benut alle ruimte, gaat spaarzaam om met z’n krachten  

en is multi-inzetbaar. Binnenin wijzigt u eenvoudig de opstelling van het variabele 

zetelconcept. De centrale touchpad fungeert als spelverdeler voor het multimediasysteem. 

En z’n zuinige en efficiënte motoren scoren ook op vlak van milieuvriendelijkheid. 

Met de C-Klasse Break dribbelt u vlotjes en comfortabel door het drukste verkeer.  
Ontdek hem bij Mercedes-Benz Gent vanaf € 32.751,00 (incl. btw).

De nieuwe C-Klasse Break.  
Ideale match voor al je passies.

Mercedes-Benz Gent NV, Afrikalaan 208, 9000 Gent, Tel. 09 250 05 11
Mercedes-Benz Sint-Martens-Latem NV, Kortrijksesteenweg 108, 9830 Sint-Martens-Latem, Tel. 09 24 24 111
Mercedes-Benz Gent NV - Verkooppunt Eeklo, Gentsesteenweg 78, 9900 Eeklo, Tel. 09 377 71 90

110361_Ad_AA Gent_C-Klasse Break_A5_01.indd   2 06/08/14   12:45
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Tickets

T. 09 330 23 00

F. 09 330 23 04

Commerciële informatie

T. 09 330 23 10

F. 09 330 23 15

Algemeen nummer

09 330 23 23

Adres

Ottergemsesteenweg - Zuid 808

9000 Gent

Website

www.kaagent.be

 

Online ticketing:

tickets@kaagent.be

Openingsuren ticketing

Weekdagen

Maandag t.e.m. vrijdag: van 12u tot 18u

Matchdag van 10u tot 12u45 en van 14u - tot aanvang wedstrijd

Weekend

Thuiswedstrijd: ticketing open op de dag van de wedstrijd zelf vanaf 

5u voor de aftrap van de wedstrijd. 

Geen thuiswedstrijd: ticketing enkel op zaterdag open tussen 10u en 13u.

Openingsuren Fanshop

Maandag: gesloten

Dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdag: van 12u tot 18u

Zaterdag: geen wedstrijd van 10u tot 17u

bij wedstrijd: 10u tot 12u; 14u start wedstrijd en één uur na de wedstrijd

Zondag gesloten tenzij wedstrijd: dan van 3u voor de wedstrijd tot 

aanvang wedstrijd en één uur na de wedstrijd.
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Win jouw deel van 

€ 100.000
en 2 VIP-tickets voor FC Barcelona - Tottenham!

Doe mee op www.napoleon-games.be
Actievoorwaarden van toepassing.


